
 

 

 

Agenderingsverzoek: Snel internet Groningen  

 

Geachte voorzitter, 

Op 6 juni jl. is Rodin Broadband Groningen failliet verklaard. Dit betekende dat de aanleg van de 

beoogde snelle internetaansluiting moest worden gestaakt en een groot deel van de provincie hier, 

na grote investeringen, nog steeds op wacht. Op 5 oktober werd een nieuwsartikel gepubliceerd 

waarin de curator van Rodin verklaart dat de provincie nog ‘vele miljoenen’ zal moeten investeren om 

het project Snel Internet Groningen rond te krijgen.1 

Wij willen dit onderwerp graag agenderen voor de Statencommissie van 18 oktober. Graag horen wij 

tijdens deze vergadering van het College wat de huidige financiële status is van het project Snel 

Internet Groningen. Daarnaast vernemen wij graag van het College hoe zij van plan is om te zorgen 

dat alle adressen in de provincie Groningen voorzien worden van een snelle internetaansluiting. 

Robert de Wit, CDA 

 
1 https://www.rtvnoord.nl/nieuws/1074807/miljoenen-van-rodin-broadband-terug-naar-provincie-andere-
partij-moet-netwerk-doorbouwen 


